
Formål med mødet: Bestyrelsesmøde i Kulturhusforeningen 

Dato: 14. november 2022 

Tid: 19.15  

Sted: Karens Minde Kulturhus, Caféen 

 

Deltog: Dorte W, Alexander, Frederikke, Christel, Sus, Steen E, Merete, Susan 

(personale), Gunilla (ref) 
 

Afbud: Aske, Mia 
 

Dagsorden Referat og beslutninger 
1. Godkendelse af dags-

orden 

Godkendt. Dog tilføjes Kulturpunktet, som er et fast punkt. 

2. Kulturhusene.dk 

Gunilla (m.fl.?) til  

årsmøde i Nyborg. 

 

Næsten hele personalet afsted til årsmøde i (en af) vores 

brancheorganisationer, Kulturhusene. Erfaringsudveksling, 

samtaler, gode debatter og oplæg. Det var inspirerende at 

møde kolleger fra andre huse - og desuden rart at være af-

sted sammen. 

 

3. Budget for 2023 

Forslag fra budgetgrup-

pen. 

Øk. status ultimo 2022. 

     Nyt fra administrationen. 

 

 

Fremskrevet årsresultat på baggrund af de første tre kvar-

taler af året, tyder på et resultat, som kan give op til 

100.000 i røde tal. Dette pga. en ekstra varmeregning fra 

2020, som vi ikke havde set komme. 

Nyt kassesystem og nye borde til lokalet Loftet er nødven-

dige anskaffelser allerede nu. 

 

Bestyrelsen mener at faste lejere bør sættes op, så det 

skal de varsles. Budgettal for dette rettes. 

Desuden bør der stå 650.000,- på linie 15, varekøb cafe. 

På den måde bliver resultatet -33000 på bundlinien. 

Med de rettelser er budgettet vedtaget. 

 

Lige nu er der oprydning og overgang til nye administrative 

systemer.  

4. Kulturpunkt (tilføjet) Julebanko 4.12. 

Lucia 13.12. 

Dødens garderobe 17.12. 

Juleaften bliver til noget i år. 

Huset lukket fra 21.12, åbner igen den 15.1.2023 med 

banko. 

13.1. er der nytårskur for frivillige. 

Dorte ville gerne have fået oplyst, hvem der var inviteret 

til kuren. 

 

5. Bestyrelsens julefro-

kost 

 

8. december. Dorte forsøger at få bord på Pauli eller i Ka-

nalhuset. Hvis alt glipper er det en mulighed at være hos 

Christel – med takeaway. 

6. Orienteringer 

Formand 

Leder 

Huset 2450 arbejder for at lave et kulturhus for børn og 

unge. Børnekulturstedet er med i gruppen omkring det. 



Andre 

 

Dorthe Eren, som sidder i Lokaludvalget for Kulturhuset, vil 

gerne komme til et bestyrelsesmøde og redegøre for arbej-

det med bydelsplanen. 

Der har været møde i Karens Minde Lauget. Spørgsmålet 

om P-pladserne ved Karens Minde blev taget op. 

Der bliver syv af dem, som biblioteket og kulturhuset skal 

være enige om, hvordan skal bruges. 

 

Vi afventer stadig kontrakten for næste år. 

 

7. Eventuelt 

 

Nyhedsbrevknappen på hjemmesiden virker ikke, og det er 

meddelt til Maria/Martin. Bestyrelsen mener at knappen 

ikke bør være der, medmindre der faktisk er et nyheds-

brev. 

8. Bestyrelsens lukkede 

punkt 

 

 

 

 


